

Übersicht

- H. P. Meister
Vaskulitis mit begleitenden Hautveränderungen bzw. Dermatosen mit begleitender Vaskulitis 111
Vasculitis with associated skin changes and dermatitis with associated vasculitis
- T. Mentzel · H. Kutzner
Lymphgefäßtumoren der Haut und des Weichgewebes 118
Tumours of lymphatic vessels of the skin and soft tissues
- P. Rudolph
Der dysplastische Nävus. Ein Ariadnefaden durch ein konzeptuelles Labyrinth 128
The dysplastic nevus. An Ariadne's thread through a conceptual labyrinth

Fallbericht

- B.-C. Padberg · S. A. Kolb · C. August · S. Schröder
Pseudoaktinomykotische Granula (Splendore-Hoepli-Phänomen) im Korpusabradat bei IUP 135
IUD-associated pseudoactinomycotic radiate granules (Splendore-Hoepli phenomenon) in uterine curettage. Case report and review of the literature
- H. U. Kasper · V. Dries · J. Heckenkamp · H. P. Dienes
Ablagerung von Skeinoidfasern in gastrointestinalen Stromatumoren des Dünndarms. Zwei Fallberichte und Literaturübersicht 140
Deposition of skeinoid fibers in gastrointestinal stromal tumors of the small intestine. Report of two cases and review of the literature
- J. Packeisen · M. Nowak · A. Krüger
Epulis eines Neugeborenen. Histogenetischer Vergleich zum Granularzelltumor des Erwachsenen 145
Histogenetic comparison of an epulis in a newborn with a granular cell tumor in adults
- B. Roetman · F. Vakilzadeh · M. Krismann
Ekrines Spiradenokarzinom mit ungewöhnlicher histiozytärer Riesenzellkomponente. Fallbericht und Literaturübersicht eines seltenen malignen Schweißdrüsentumors 149
Eccrine spiradenoma with unusual histiocyte giant cell components: case report and review of the literature of a rare sweat gland tumor

